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Rada Miejska w Serocku 

Komisja Spraw Obywatelskich 

Protokół 1/2025 

1 Komisja Spraw Obywatelskich w dniu 27 stycznia 2025 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 radnych. 

Obecni: 

1. Mirosława Beli 

2. Magdalena Jakubowska-Gniadek 

3. Bożena Kalinowska 

4. Teresa Krzyczkowska 

5. Dominik Krzykowski 

6. Aneta Rogucka 

 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Marek Bąbolski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock  

2. Olga Kozłowska Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski otworzył posiedzenie Komisji, powitał 

wszystkich zebranych, sprawdził obecność i stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 6 radnych, 

wobec czego posiedzenie Komisji jest prawomocne. Przewodniczący Komisji poinformował o 

porządku obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 3.12.2024r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 825/LXXVII/2023 Rady Miejskiej 

w Serocku z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2026. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2025. 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 3.12.2024 r. 

Protokół przyjęto bez uwag. 
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 825/LXXVII/2023 Rady 

Miejskiej w Serocku z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii, Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej na lata 2024-2026. 

Kierownik OPS Olga Kozłowska przedstawiła projekt uchwały powiedziała, że projekt uchwały 

będzie pozwalał na udział w szkoleniach zespołowi interdyscyplinarnemu, jest to grupa ludzi, 

która prowadzi procedurę, całe postępowanie jeśli chodzi o niebieskie karty. Taka karta 

zakładana jest kiedy jest domniemanie, że zachodzi przemoc. Statystycznie ryzyko wystąpienia 

przemocy wzrasta w rodzinie gdzie występują problemy alkoholowe, i w dużej mierze praca 

zespołu interdyscyplinarnego się pokrywa. Jeśli chodzi o działanie zespołu jest to funkcja 

społeczna, zespół nie jest wynagradzany za uczestniczenie. W skład zespołu wchodzi aktualnie 

dwóch pracowników socjalnych z tego jeden z nich jest również przewodniczącym Komisji  ds. 

rozwiazywania problemów alkoholowych, dwóch policjantów, dwóch kuratorów sądowych 

(jeden kurator sądowy ds. osób dorosłych, jeden ds. dzieci), pedagog oraz pielęgniarka. Sposób 

wybierania jest taki, że Burmistrz wystosował pisma do jednostek celem wskazania osób, które w 

skład zespołu będą wchodzić. OPS otrzymuje z zewnętrznych środków 6 tys. zł. rocznie na 

działalność zespołu w tym, że nie są to środki, które mogą być przeznaczone na jakiekolwiek 

wynagrodzenie, bądź na szkolenie, można zakupić bieżące środki biurowe. Aktualnie założonych 

jest 22 niebieskie karty, wszczęte są procedury, która trwają około roku.     

 

Radna Mirosława Beli zapytała czy niebieska karta zakładana jest na określony czas. 

 

Kierownik OPS Olga Kozłowska wyjaśniła, że niebieska karta trwa dotąd aż sama osoba 

zgłaszająca wycofuje, postępowanie takie również podlega określonym procedurom, może też 

być zamykana jeśli ta przemoc wygasa i potwierdza to osoba, która zgłaszała. Czasem samo 

założenie karty części A, już cos daje i jest umarzane całe postepowanie. Policja zakłada bardzo 

dużo niebieskich kart.  

 

Radna Magdalena Jakubowska-Gniadek zapytała jaki jest odsetek niebieskich kart dla kobiet. 

 

Kierownik OPS Olga Kozłowska odpowiedziała, że są takie przypadki, są też takie, że np. 

najpierw kobieta zakłada karę mężczyźnie zostaje ona zamknięta, a za jakiś czas mężczyzna 

zakłada kobiecie. Ogółem około 10-15% kobiet ma założone niebieskie karty.   

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zapytał czy szkolenia będą stałe i czy są ustalone 

firmy, które to prowadzą.   

 

Kierownik OPS Olga Kozłowska odpowiedziała, że nie, że w bliskiej odległości od Warszawy 

można znaleźć dobre oferty jednodniowych szkoleń.   

 

Radna Mirosława Beli zapytała jak często spotyka się zespół. 
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Kierownik OPS Olga Kozłowska odpowiedziała, że zespół interdyscyplinarny spotyka się raz w 

miesiącu w pełnym składzie, ale też zespół powołuje grupy badawczo diagnostyczne spośród 

swoich członków a te spotykają się częściej- sami sobie ustalają jak często.  Na te spotkania raz 

w miesiącu zapraszani są też potencjalni zdiagnozowani sprawcy.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 825/LXXVII/2023 Rady Miejskiej w 

Serocku z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Mirosława Beli, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Dominik Krzykowski, Aneta Rogucka 

 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2025. 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski przedstawił plan pracy z uwzględnionymi 

uwagami, zmiany dotyczyły w terminie styczeń-luty - realizacja zadań przez SPZOZ Serock, a 

nie sprawozdanie, marzec – kwiecień zamiast PSZOKu będzie spotkanie z Radą Seniorów Miasta 

i Gminy Serock - omówienie działań bieżących i planów na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Mirosława Beli, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Dominik Krzykowski, Aneta Rogucka 

 

5. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono. 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął 

posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Spraw Obywatelskich 

Dominik Krzykowski 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Paulina Kopeć 


